
 

 

  

 

Ahoj, 

jsem studentem druhého ročníku doktorského studia, 
programu Kvantová optika a optoelektronika na Fyzikálním 

ústavu UK. Od letoška jsem členem našeho fakultního 
SKASu, kde jsem také předsedou Studijní komise. Jednou 

z hlavních priorit komise je momentálně možnost rozdělit 

státnice a obhajobu na magistrovi na matematice. Za dílčí 

úspěch bych určitě prohlásil usnesení z posledního 

zasedání senátu. Ten podpořil rozdělení! Kompromisní 
řešení však zahrnuje i časové omezení (řádově byl 

diskutován rok) mezi jednotlivými částmi. K tomu je potřeba 
však změna i na úrovni univerzity, což je jedna z věcí, na 
které bych, budu-li zvolen, rád v senátu pracoval.  

Na fakultě jsem byl 2 roky Studentský průvodce prváků a 
několik let se aktivně podílím na propagaci fakulty, od 

vlastních akcí našeho spolku, až po účast na Gaudeamu, 
Noci vědců a téměř všude jinde, kde naše fakulta zavítá. 
Nicméně propagace univerzity za tou fakultní trochu 

pokulhává. Což je další z věcí, které bych se rád věnoval. 

Do velkého senátu UK jsem už nakoukl skrze IT komisi, jejíž 

jsem členem (jedním z velkých témat této komise je také 
příprava nového SISu). Rád bych se však práci ve velkém 

senátu věnoval více než jen skrze jednu jeho komisi. 

Rostoucí ceny, mimo jiné energií, jsou částečně přenášeny 
na studenty. Čeká nás zvyšování cen jídel v menzách a na 

některých fakultách došlo ke snížení doktorských stipendií. 
Jsem přesvědčen, že studentům by se mělo v této době 
raději pomáhat. Proto bych chtěl z pozice senátora 

bojovat proti podobným krokům.  

Budu rád, když mi umožníte dále reprezentovat naši fakultu. 

A pokud máte či někdy v budoucnu budete mít nějaký 
dotaz nebo nápad na zlepšení života studentů u nás, rád si 

jej vyslechnu. Ať už na emailu vlevo nebo třeba na 
Facebooku. 

 

 

S pozdravem,  

Váš kandidát Lukáš Nowak 

 

 

LUKÁŠ 
NOWAK 
Kandidát do SKAS UK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

E-MAIL 

lukas.nowak@matfyz.cuni.cz 

 

 

https://www.mff.cuni.cz/cs/akademicky-senat/zasedani/akademicky-rok-2022-2023/275-zasedani-as-mff-uk#usneseni
https://www.facebook.com/lukas.nowak.71/

